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متن پرسش

سلام استاد: با آروزی قبولی عزاداریها، در این ایام از زبان مداحان مطلبی با این مضمون که «در ظهر

عاشورا قلب مقدس امام زمان عجل االله تعالی فرجه الشریف در فشار است و برای رفع فشار و بلا از آن

حضرت برای ایشان دعا کنید و صدقه بدهید»، شنیده می شود. این مطلب به تازگی شنیده می شود و

آن هم از طایفه مداحان. آیا چنین چیزی با مبانی ای که در تفکر شیعی و در باره ائمه علیهم السلام

داریم صحیح است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید منظور آنها با توجه به وجهِ انسانی و عاطفی حضرت باشد که مثل

سایر انسانها دوست دارند برای جدّ بزرگوارشان اشک بریزند. ولی بهتر است که به این طریق و با این

واژهها مباحث را مطرح نکنند. موفق باشید


